
DAGSORDEN
SB – møde mandag d. 13.12.2020 kl.17.30 -20.00

Mødedeltagere:
Jesper Brønnum, Pernille Kaas, Kristine Jensen, Martin Rytoft, Rebecca Stelzig, Jesper
Markmann, Charlotte Poulsen, Rikke Boelskifte Knigge, Peter Lysdal, Leon Mitchell,
Henrik Schou (elevrådskontakt)
Elevrepræsentanter: Zain Ul-Abideen Shah(formand), Milla Sørensen (næstformand)
Supp.: Sofie Bang
Afbud: Rikke Bladt - Martin Neergaard

Mødet afholdes fysisk på skolen.

SB-35: Godkendelse af dagsorden

NB: Henrik Schou deltager for at understøtte elevrådsrepræsentanterne
ved dette møde. Øvrige forældre og SB medlemmer præsenterer sig.

SB-36: Orientering fra

Formanden:
Bygning af institution - kommer som særskilt punkt. Pt. er de tre
indstillinger til byggeriet "skudt til hjørne" pt. - nyt udvalg skal nedsættes.

Ledelse:
Skoleplansarbejde er så småt igang i samarbejde med TR og lærergruppe
ift. prioritering af ressourcer som vi selv kan have indflydelse på: fx.
efteruddannelse, opgaver og tid- sammenhængen.
Stillingsopslag på klubmedarbejder og matematiklærer

Medarbejderne:
Alle nogenlunde OK med setup pt. men corona-trætheden banker på.
Testsetup fungerer fint pt.

Elevrådet:
Milla og Zain været til fælles elevrådsmøde - tema blandt andet racisme.
Andre skoler oplevet problemstillinger, Fælleselevrådet arbejder med det
ifm hvordan lærerne håndterer det. Eleverne her oplever heldigvis ikke
umiddelbart problemer med det på Holmeager - det undersøges nærmere.
Frikvarterer - fordeling af Pannabaner og boldbaner
Elevudvalg til feature-ugen.
Trafikproblemerne ved skolen drøftet, Elevrådet prøver at finde nogen gode
løsninger - optegning af gå/cykel stier, bom for at sænke farten mv. De
store kører stærkt, så hvordan kan farten sænkes.

SB-37: Status på skolens budget v. LMI



Vi regner med at gå i nul - og har dermed hentet de 600.000 ind fra sidste
års underskud.
SFO2 lille overskud som de anvender pt ifm indkøb, og så overføres de
resterende 2% til næste år mhp. den nye tilbygning.
Stillingsopslag på klubmedarbejder.

SB–38: Coronastatus – hvilke tiltag, indsatser er i gang. Hvordan ser
situationen ud på Holmeager.

Vi har prioriteret fjernundervisning efter normalt skema.
Nødpasning i skoletid og sfo/sfo2 tid jvnf udsendte plan på AULA.
Vi har i denne omgang en del smittede børn - særligt én klasse er ramt af
mange smittede børn, samt medarbejder.

SB-39: Drøftelse af skolefoto. Hvornår skal der tages en beslutning?

Mulig løsning i at der kun tages klassefoto på skolen. Individuelle billeder
tages i weekenden efter forældrenes eget bookingsetup.
Positiv stemning ift. dette - også hos personale.

Pernille Kaas samler tilbuddene, og SB beslutter ved januarmødet på
baggrund af dette.

SB-40: Drøftelse af indsatser i forhold til det mulige byggeri af
daginstitution – Hvad ved vi hver især. Hvem tager kontakt til det
nye SBU for at informere om SBs synspunkt?

LMI giver baggrundsviden. Nye udvalg hedder SBUU - sammensat af
samme persongalleri som tidligere + et nyt medlem.
Stigende børnetal = ny institution. 30 grunde screenet --> 6 grunde fundet
egnede -> 2 udvalgt herefter: Holmeager boldbane og ved Damagerskolen.
Der skal laves et hurtigt arbejdende udvalg mhp. retning.
RS refererer til sidste referat fra SBU (2. december) hvor oplevelsen er, at
institutionen placeres på HO-grund.  Ulempen er at der med HO placering
er mulighed for udbygning af institutionen.
Der skal findes tunge argumenter for, hvorfor institutionen IKKE skal
placeres på Holmeager.
Der skrives igen i indstillingerne, at man foreslår at dele faciliteter.
Elevrådet vil også gerne spille sig ind, da de også mener, at det får
betydning for skoledagen - at området der tages fra er så stort, så det vil
give flere konflikter, mere støj fra institutionen, bolde der ryger ind til
institutionen osv. Komplicere indkørsel til skolen, som i forvejen er
problematisk. De store har brug for et område, som er deres på boldbanen
- der er ikke andre muligheder i frikvarteret. Frikvarterer bliver kaotiske;
idræt bliver også en udfordring ift fx. atletik.
Frygt for at man så begynder IKKE at sende eleverne ud i frikvarterer - et
princip som vi ellers hylder langt op i udskolingen.
Elevrådet opfordres til at skrive om elevperspektivet - og orientere øvrige
elever om det.  Elevrådet dokumentere med fx. billeder ift. hvor meget
børnene fylder pt - og fx. prøve at afskærme areal svarende til
institutionen, så vi kan se, hvor meget det reelt betyder.



Kan vi invitere udvalget, så de selv kan se, hvor meget børn fylder?

Opmærksomhed på at FB gruppen er i dødvande grundet forkert info om,
at "slaget er vundet". Jesper vil gerne lægge navn til på FB ift. info.
RS vil gerne være tovholder ift. videre forløb.

SB-41: Valg til SB her til foråret. Hvem er på valg, og hvordan skal
processen være?

På valg er: Martin N, Pernille, Martin R, Kristine
Processen er nu digital med præsentation og billede.
SB afgøre om man ønsker at afholde valgaften.

Der skal kommunikeres ud ift. at der er valg, så alle der ønsker at stille op
kan sende deres valgtekst til Leon. VAlg afvikles kun, hvis der er flere
kandidater end brug for.

SB-42: Status på sygefravær v. RB

Svært grundet corona-udsving- opmærksomhed på at der er fravær, som
ikke registreres som sygdom, da folk blot er hjemsendte (fx. nærkontakter
c-19 som ikke er syge etc)
Vores statistik ligner meget sidste års, men periodeudsving. Færre
korttidssyge (klatfravær), lidt mere længerevarende fravær (flere dages
fravær)

SB-43: Evt. samt punkter til næste møde

Næste møde:

● Skolefoto
● Indspark ift. byggeri på Holmeagergrunden - status på "indsatser"
● Afgørelse ift SB repræsentation (5 eller 7 forældrevalgte) og

valgperioder (2 eller 4 år) - Afgørelse om valgaften/arrangement.

SB-44: Forældrehenvendelser

En lang række corona-spørgsmål fra forældre.
Oplæg til eleverne på 7. årgang om krænkelser.
Henvendelse om antallet af vikarer i en klasse.
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